

Parking Permit



Province of Ontario

Permit No. / N° du permis

09777738

Expires at end of / Expire à la fin de

NOV/NOV 2010

Ministère des Transports
Ministry of Transportation

This side of the permit must be

clearly visible from outside of vehicle
place on the dashboard or

attach to the turned-down sunvisor

Ce côté du permis doit être visible de
l'extérieur du véhicule. Il peut être
déposé sur le tableau de bord, ou
attaché à un pare-soleil abaissé

Permis de stationnement



This permit is to be used **ONLY** by the person or an authorized person of the company/organization named on this permit. Return it to the ministry if you are no longer eligible and the permit has not expired. It must be used **ACCORDING TO THE MUNICIPAL BY-LAWS** for the purpose of disabled person parking/stopping.
PLEASE RECORD PERMIT NUMBER FOR FUTURE REFERENCES.
There is a penalty for any misuse.

Ce permis est à **L'USAGE EXCLUSIF** de la personne ou d'un représentant autorisé de la compagnie ou de l'organisme dont le nom figure sur le permis. Veuillez renvoyer le permis au ministère si vous n'êtes plus admissible et s'il n'est pas expiré.

Ce permis doit être **UTILISÉ CONFORMÉMENT AU RÈGLEMENTS**

MUNICIPAUX régissant le stationnement/l'arrêt des véhicules pour personnes handicapées.

VEUILLEZ NOTER VOTRE NUMÉRO DE PERMIS POUR RÉFÉRENCE FUTURE.

Tout abus sera sanctionné.

Name and Address / Nom et adresse

STUART-CHAN, SAIS, KATHERINE
6049 OSPREY BLVD
MISSISSAUGA, ON
L5N 8K3

IF YOU MOVE, please phone (416) 235-2999 or write to Ministry of Transportation, P.O. Box 9800, Kingston, Ontario K7L 5N8. Print your name, your Disabled Person Parking Permit No. and your new address, including the postal code, on the correspondence. **TO CHANGE THE ADDRESS ON YOUR DRIVER'S LICENCE OR VEHICLE PERMIT**, please follow the instructions on the applicable document.

SI VOUS DÉMÉNAGEZ, veuillez téléphoner au (416) 235-2999 ou aviser par écrit le ministère des Transports, C.P. 9800, Kingston (Ontario) K7L 5N8. Inscrivez en lettres moulées votre nom, le numéro de votre permis de stationnement pour personnes handicapées et votre nouvelle adresse, y compris le code postal, dans la correspondance. **POUR MODIFIER L'ADRESSE APPARAISSANT SUR VOTRE PERMIS DE CONDUIRE OU SUR VOTRE CERTIFICAT D'IMMATRICULATION**, veuillez suivre les directives figurant sur ces documents.

Received Sept 21, 2008
Request for handi-cap parking